
 

 

RADA MIEJSKA W RADOSZYCACH 

W KADENCJI 2018-2023 

_______________________________________________________________________ 

 

Znak: OOG.0002.8.4.2019 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ Nr VIII/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

przeprowadzonej w dniu 25 czerwca 2019 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach 

przy ulicy 1 Maja 7. 

 

 

W VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach wzięło udział 13 radnych na ogólną 

liczbę 14.  

W sesji wzięły udział również 22 osoby zaproszone, 33 sołtysów, 2 osoby z obsługi 

Rady Gminy, zatem łącznie w obradach uczestniczyło 70 osób. 

Podstawę prawną zwołania sesji stanowił art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506), w związku  

z § 22 ust. 1 – 3 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce, stanowiącego załącznik do uchwały 

Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia 28 grudnia 2018 roku w sprawie 

uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dziennik Urzędowy Województwa 

Świętokrzyskiego z dnia 4 stycznia 2019 r., poz. 165).  

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych Gości zostają załączone do 

oryginału niniejszego protokołu i stanowią jego załączniki.  

Obrady podczas VIII sesji trwały od godziny 900 do 1400. 
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Ad. pkt. 1 Otwarcie VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach wraz ze 

stwierdzeniem kworum. 

VIII sesję Rady Miejskiej w kadencji 2018 – 2023 otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski. Poinformował, że w dniu 19 czerwca 

2019 roku do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo od dotychczasowego radnego Pana 

Jarosława Staciwy, w którym poinformował, iż w związku z wyborem na radnego Rady 

Powiatu, z dniem 18 czerwca br. zrzeka się mandatu radnego Rady Miejskiej  

w Radoszycach. Przewodniczącyd odał, że w dniu 21 czerwca br. wpłynęło pismo  

z Krajowego Biura Wyborczego dotyczące wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej 

w okręgu wyborczym nr 2 – Jarosława Staciwy. W związku z tym skład Rady Miejskiej 

obecnie składa się z 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach stwierdził, że w obradach bierze 

udział 13 radnych, na ogólną liczbę 14, co zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506), czyni VIII sesję zdolną do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Radnym nieobecnym podczas posiedzenia był Pan Maciej Nieduziak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że osoby uczestniczące w sesji 

wyrażają zgodę na upublicznienie swojego wizerunku, zgodnie z przepisami 

Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) Nr 2016 / 679 z dnia 27 kwietnia 

2016 roku w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych)” (Dz. Urz. UE L 119 z dnia 4 maja 

2016 r., str. 1) – RODO. 

Poinformował także, że podstawę prawną zwołania dzisiejszej sesji stanowi art. 20 

ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2019 r., 

poz. 506) w związku z § 22 ust. 1 – 3 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce, stanowiącego 

załącznik do uchwały Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszyach z dnia  

28 grudnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Radoszyce (Dziennik 

Urzędowy Województwa Świętokrzyskiego z dnia 4 stycznia 2019 r., poz. 165). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski powitał 

przybyłych na obrady zaproszonych Gości, Władze Miasta i Gminy Radoszyce, Obsługę 

prawną w osobie Pana Zygmunta Ptaka, Dyrektorów Szkół z terenu Gminy Radoszyce, 

Sołtysów z terenu Gminy Radoszyce oraz Radnych Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Ad. pkt 2. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

odbytej w dniu 26 marca 2019 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski zwrócił się do radnych  

z zapytaniem, czy mają jakiekolwiek uwagi lub wnioski do protokołu Nr VI/2019 z sesji  

nr VI Rady Miejskiej w Radoszycach przeprowadzonej w dniu 26 marca 2019 roku.  
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z VI sesji Rady Miejskiej przeprowadzonej w dniu 26 marca 2019 roku.  

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym, w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – zatwierdziła protokół  

Nr VI/2019 z sesji Rady Miejskiej w Radoszycach, przeprowadzonej w dniu  

26 marca 2019 roku.  

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 3 Zatwierdzenie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach 

odbytej w dniu 16 kwietnia 2019 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski zwrócił się do radnych  

z zapytaniem, czy mają jakiekolwiek uwagi lub wnioski do protokołu Nr VII/2019 z sesji 

Rady Miejskiej w Radoszycach przeprowadzonej w dniu 16 kwietnia 2019 roku. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej, przeprowadzonej w dniu 16 kwietnia  

2019 roku. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych, 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – zatwierdziła protokół  

Nr VII/2019 z sesji Rady Miejskiej w Radoszycach, przeprowadzonej w dniu  

16 kwietnia 2019 roku.  

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 4 Przyjęcie porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że projekt porządku obrad radni 

otrzymali i wobec braku sprzeciwu przyjął, że nie zachodzi potrzeba jego odczytania. 

Przypomniał, że zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym  

(t.j. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506) Rada Miejska może wprowadzić zmianę w porządku 

obrad sesji bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce 

zgłosił wnioskek o zmianę kolejności rozpatrywania uchwał tak, aby projekt uchwały  

w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od nieruchomości w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i terminów płatności dla inkasentów omawiany był 

przed raportem o stanie gminy. Burmistrz zgłosił również wniosek o dodanie do projektu 

porządku obrad punktu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia 

Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach z obowiązku wpłaty nadwyżki 

środków obrotowych za rok 2018 do budżetu Gminy Radoszyce” jako punkt 14, oraz 

dodanie punktu „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

czynności Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce” jako punkt 15. Pozostałe punkty 

otrzymają numerację w odpowiedniej kolejności. 

 

Następnie Pan Marian Jankowski poddał zgłoszony wniosek Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych, 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – przyjęła wniosek zgłoszony przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce.  

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz  

z przegłosowanym wnioskiem Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce.  

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych, 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – przyjęła porządek obrad VIII sesji Rady 

Miejskiej w Radoszycach.  

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach wraz ze stwierdzeniem kworum. 

2. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Radoszycach odbytej 

w dniu 26 marca 2019 r. 

3.  Zatwierdzenie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach odbytej 

w dniu 16 kwietnia 2019 roku.  

4. Przyjęcie porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce w okresie od  

26 marca 2019 roku do dnia 25 czerwca 2019 roku.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, podatku 

leśnego, podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów  

i terminów płatności dla inkasentów. 

7. Raport o stanie gminy Radoszyce za 2018 rok: 

a) przedstawienie raportu o stanie gminy przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce; 

b) debata nad raportem – wystąpienia radnych; 

c) debata nad raportem – wystąpienia Mieszkańców; 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radoszyce za 

2018 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radoszycach za 2018 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Radoszyce absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Koneckiego na przebudowę drogi powiatowej na terenie Gminy 

Radoszyce. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach na 2019 rok. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Opieki nad Zabytkami Gminy Radoszyce na lata 2019 – 2022. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Komunalnego Zakładu 

Gospodarczego w Radoszycach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

za rok 2018 do budżetu Gminy Radoszyce. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności 

Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce. 

16. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Radoszyce z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2018 rok. 

17. Informacja w zakresie „Oceny zasobów pomocy społecznej” dla Gminy Radoszyce 

za 2018 rok. 

18. Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

19. Informacja o stanie ładu, bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Zapytania i wnioski sołtysów. 

22. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje oraz zapytania radnych i sołtysów. 

23. Komunikaty, wolne wnioski i informacje. 

24. Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

 

Ad. pkt 5 Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce  

w okresie od 26 marca 2019 roku do dnia 25 czerwca 2019 roku. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski poprosił o zabranie głosu Pana 

Michała Pękalę Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce celem przedstawienia sprawozdania 

z działalności pomiędzy sesjami. 

W tym miejscu Burmistrz Michał Pękala przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności 

między sesjami. 

Treść sprawozdania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych oraz zaproszonych Gości  

z zapytaniem, czy mają uwagi do przedstawionego sprawozdania. 
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, 

 że Rada Miejska w Radoszycach przyjęła do aprobującej wiadomości 

przedstawione sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce  

z działalności pomiędzy sesjami, tj. od dnia 26 marca 2019 roku do dnia  

25 czerwca 2019 roku. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował radnych, że wszystkie projekty 

uchwał zostały zaopiniowane przez Radcę Prawnego i znajdują się w dokumentacji Rady 

Miejskiej w Radoszycach. Dodał, że procedowane projekty uchwał były opiniowane 

podczas wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Miejskiej w Radoszycach, uzyskując 

pozytywne opinie. 

Pan Marian Jankowski przypomniał, że stosownie do treści art. 25a ustawy o samorządzie 

gminnym „radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli 

dotyczy ono jego interesu prawnego”. 

Ad. pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, 

podatku leśnego, podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i terminów płatności dla inkasentów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Fidos Skarbnika 

Miasta i Gminy Radoszyce jako osobę upoważnioną przez Burmistrza Miasta i Gminy, 

celem omówienia projektu uchwały.  

Pani Jolanta Fidos poinformowała, że w miesiącu kwietniu 2019 roku na terenie Gminy 

Radoszyce odbyły się zebrania wiejskie, na których dokonywano wyboru sołtysów i rad 

sołeckich na nową kadencję 2019 – 2024. W związku z tym, że inkasentami od podatku 

nieruchomości, rolnego i leśnego na terenie Gminy Radoszyce są sołtysi poszczególnych 

sołectw, zaistniała konieczność podjęcia uchwały regulującej całościowo zagadnienie 

zarządzenia poboru podatków: rolnego, leśnego oraz od nieruchomości od osób 

fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. Dodała, że projekt uchwały opracowany został na podstawie 

ustawy o samorządzie gminnym, ustawy o podatku rolnym, ustawy o podatku leśnym, 

ustawy o podatkach i opłatach lokalnych oraz na podstawie ustawy Ordynacja 

podatkowa. Projekt ten przewiduje, że zarządza się pobór od osób fizycznych w drodze 

inkasa podatków: rolnego, leśnego, od nieruchomości. Wykaz inkasentów stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. Inkasenci zobowiązani są do: dokonywania wpłat 

pobranych podatków w kasie lub na rachunek Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach  

w ciągu 3 dni po upływie terminu płatności podatku; rozliczania się z pobranych nakazów 

płatniczych w terminie 21 dni od dnia ich otrzymania, a z kwitariuszy w ciągu 3 dni od 
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daty zainkasowania ostatniej wpłaty podatku, lecz nie później niż do dnia 31 grudnia 

każdego roku podatkowego. Inkasent odpowiada za pobrane, a niewpłacone w kasie lub 

na rachunek Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach podatki, całym swoim majątkiem.  

W przypadku nieterminowego rozliczenia się z pobranych podatków, naliczane będą 

odestki w wysokości 0,19% zainkasowanych kwot za każdy dzień zwłoki. Wynagrodzenie 

za inkaso określone zostało w załączniku do projektu uchwały. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Po otwarciu dyskusji, wobec braku uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego, 

podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów 

płatności dla inkasentów. 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie –  podjęła 

uchwałę Nr VIII/42/2019 

w sprawie poboru podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od nieruchomości 

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów płatności dla 

inkasentów. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował objęcia funkcji nowo wybranym Sołtysom. 

Poprosił o zabranie głosu Pana Michała Pękalę Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce. 

Burmistrz również pogratulował Sołtysom, powiedział, że będzie to trudny czas, ponieważ 

wszyscy mają coraz to większe wymagania i trzeba przeznaczyć dużo czasu dla 

Mieszkańców Gminy aby móc wspólnie coś osiągnąć. Burmistrz dodał, że Sołtysi mogą 

liczyć na wsparcie ze strony Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach oraz Rady Miejskiej 

w Radoszycach. Na koniec Burmistrz, życząc Sołtysom wszystkiego dobrego, wręczył im 

pamiątkowe dyplomy, flagi państwowe oraz tabliczki sołtysa. 

Były Sołtys sołectwa Wilczkowice Pan Piotr Szustak za 42- letnią służbę na rzecz sołectwa 

otrzymał tytuł „Honorowego Sołtysa”. 

W tym miejscu nastąpiło uroczyste pożegnanie Pana Leopolda Garbacza Sekretarza 

Miasta i Gminy Radoszyce w związku z jego przejściem na emeryturę. Burmistrz 

podziękował Sekretarzowi za trud i pracę wykonywaną na rzecz Gminy Radoszyce przez 

13 lat oraz dodał, że zawsze będzie w Gminie Radoszyce mile widziany, ponieważ tutaj 

również jest jego miejsce na ziemi.  

Pan Leopold Garbacz powiedział, że życie to swoisty wyścig składający się z wielu etapów 

i jeden z nich właśnie dobiega końca. Podziękował za wspólne lata pracy, które przynosiły 
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wiele wyzwań, nowe znajomości, przyjaźnie. Dodał, że czuje się bardzo związany  

z Radoszycami i nie mówi „żegnajcie”, tylko „do widzenia”. Podziękował władzom Miasta  

i Gminy, Przewodniczącemu Rady Miejskiej, Radnym Rady Miejskiej, Sołtysom z terenu 

Gminy Radoszyce, pracownikom Urzędu za wspólną pracę i wzajemne wsparcie. 

Radny Robert Nowak dodał, że po wieloletniej współpracy z Panen Leopoldem Garbaczem 

jest On dla Niego wzorem sumienności samorządowej z ludzką twarzą. 

 

Ad. pkt 7 Raport o stanie gminy Radoszyce za 2018 rok. 

a) przedstawienie raportu o stanie gminy przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Michała Pękalę Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce o przedstawienie raportu o stanie Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Burmistrz poinformował, że raport o stanie Gminy Radoszyce za 2018 umieszczony został 

na stronach internetowych Urzędu Miasta i Gminy i po rozmowie z Radnymi Rady 

Miejskiej stwierdził, że nie zachodzi potrzeba jego odczytywania. 

Treść raportu o stanie Gminy Radoszyce za 2018 rok stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Pan Marian Jankowski Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że raport w dalszym 

ciągu będzie dostępny na stronie internetowej Urzędu Miasta i Gminy  

w Radoszycach. Dodał, że jest to nowum, raport będzie co roku przedstawiany przez  

wójtów i burmistrzów wszystkich gmin a w debacie mogą brać udział radni oraz 

mieszkańcy. 

W raporcie zawarte są przede wszystkim kierunki działań poszczególnych referatów 

Urzędu oraz ogólna informacja na temat Miasta i Gminy Radoszyce. 

b) debata nad raportem – wystąpienia radnych; 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marian Jankowski zapytał radnych, czy wyrażają chęć 

zabrania głosu w debacie nad raportem o stanie gminy. 

Brak było uwag ze strony radnych Rady Miejskiej w Radoszycach. 

c) debata nad raportem – wystąpienia Mieszkańców; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nikt z Mieszkańców nie zgłosił na piśmie 

zamiaru uczestnictwa w debacie. 

Z uwagi na to, że uchwała w sprawie wotum zaufania oraz raport o stanie gminy jest 

nowym zapisem w prawie samorządowym. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił  

o zabranie głosu Pana Zygmunta Ptaka Radcę Prawnego w celu przybliżenia jego treści. 

 Radca prawny poinformował, że pojęcie wotum zaufania oznacza potwierdzenie 

kierunku działania, który jest przedstawiony w raporcie na bieżącą kadencję samorządu 

gminnego. Kierunek, który został przedstawiony w raporcie, powinien być kontynuowany, 

ewentualnie, jeżeli ktoś próbuje go skorygować, musi złożyć odpowiednie wnioski, które 
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będą rozpatyrywane przez organ uchwałodawczy, w tym przypadku Radę Miejską  

w Radoszycach. 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce, z którego wynika, że po rozpatrzeniu  

i debacie nad Raportem o stanie Gminy Radoszyce za 2018 rok Rada Miejska  

w Radoszycach udziela Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce wotum zaufania za 2018 

rok. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przeodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce wotum zaufania. 

 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie –  podjęła 

uchwałę Nr VIII/43/2019 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce wotum zaufania. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Leszka Myszkowskiego Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Radoszycach o przedstawienie w imieniu Komisji 

Rewizyjnej treści wypracowanej opinii do sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radoszyce za 2018 rok. Treść 

przedstawionej opinii stanowi załącznik do nienijeszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wskazał, że Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej  

w Radoszycach, dokonując oceny treści sprawozdania finansowego, wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radoszyce za 2018 rok odbyła dwa 

posiedzenia, dokonując kontroli w dniach: 13 maja 2019 roku oraz 4 czerwca 2019 roku. 

Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce zachował terminy przekazania analizowanych 

dokumentów, dotyczących sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Radoszyce oraz 

sprawozdania finansowego za 2018 rok. Biorąc za podstawę własne ustalenia Komisja 

Rewizyjna wniosła do Wysokiej Rady o zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radoszyce za 2018 rok. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Fidos 

Skarbnika Miasta i Gminy Radoszyce celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Pani Jolanta Fidos poinformowała, że Gmina Radoszyce zaplanowała na 2018 rok dochody 

w kwocie 51 248 663 zł i planowane wydatki w kwocie 57 128 663 zł. Zaplanowano 

wydatki wyższe od dochodów o kwotę 5 880 000 zł. Zaplanowano przychody budżetu  

w wysokości 5 990 000 zł i rozchody budżetu w wysokości 110 000 zł. W ciągu 2018 roku 

dokonano zmian wpływających na wynik budżetu gminy, w wyniku których deficyt 

budżetu gminy zwiększył się o kwotę 3 270 393 zł. Zmiany po stronie dochodów  

i wydatków Rada Miejska dokonała w ośmiu uchwałach. Burmistrz Miasta i Gminy  

w trakcie 2018 roku wprowadził 23 zmiany, które dotyczyły przeniesienia wydatków 

między rozdziałami i paragrafami w ramach działu z upowaznienien Rady Miejskiej oraz 

zwiększeniem dochodów i wydatków, związanych z przyznanymi dotacjami na zadania 

zlecone i własne. Dokonano zwiększenia przychodów budżetu gminy Radoszyce o kwotę 

3 270 393 zł, natomiast kwota rozchodów budżetu nie uległa zmianie. Wykonanie 

dochodów za rok 2018 wyniosło 41 674 822,90 zł, co stanowi 93,52% planu 

dochodowego. Plan wydatków wynosił 53 714 189,09 zł, wykonanie wyniosło 

47 517 116,26 zł. Zrealizowane wydatki stanowią 88,46% wydatków planowanych. 

Projekt uchwały Rady Miejskiej w Radoszycach w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radoszyce za 2018 rok 

zakłada, że na podstawie ustawy o finansach publicznych Rada Miejska zatwierdza 

sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radoszyce 

za 2018 rok. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Skarbnik Miasta i Gminy Radoszyce przedstawiła treść uchwały Nr 64/2019 VI Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 25 kwietnia 2019 roku 

w sprawie pozytywnego zaopiniowania przedłożonych przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce sprawozdań z wykonania budżetu Gminy za 2018 rok, stanowiącą pisemny 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Po otwarciu dyskusji wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

 



Strona 11 z 24 
 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

uchwałę Nr VIII/44/2019 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Radoszycach za 2018 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Barbarę Szustak, Główną 

Księgową Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radoszycach, jako osobę 

upoważnioną przez Dyrektora Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, celem omówienia 

projektu uchwały.  

Pani Barbara Szustak poinformowała, że przychody PZOZ w roku 2018 wyniosły 

5 716 270,26 zł. Przychody zostały uzyskane m. in. z: NFZ (podstawowa opieka 

medyczna), dotacji NFZ na wdrożenie e-ZLA, dotacji z budżetu Miasta i Gminy Radoszyce 

na rozbudowę budynkuPublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radoszycach, dotacji  

z budżetu Miasta i Gminy Radoszyce na zakup sprzętu medycznego, środki  

z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego na rozbudowę budynku PZOZ. 

Wykonanie przychodów w roku 2018 ogółem wyniosło 102,10%. Dochody własne 

wykonane zostały w roku 2018 w łącznej kwocie 84 858,15 zł. Dotacja w kwocie 

10 331,91 zł o charakterze bieżącym została otrzymana przez Publiczny Zakład Opoieki 

Zdrowotnej w Radoszycach z Narodowego Funduszu Zdrowia w Kielcach,  

z przeznaczeniem na wdrożenie systemu elektronicznych zwolnień lekarskich. W ramach 

dotacji dokonano zakupu czterech zestawów komputerowych oraz licencji na 

oprogramowanie do obsługi e-ZLA. 

Wydatki Publicznego Zakładu Zdrowotnego w Radoszycach w roku 2018 wyniosły łącznie 

5 523 500,19 zł, z czego 1 924 635,07 zł stanowiły bieżące koszty rodzajowe związane  

z podstawową działalnością jednostki oraz 3 598 865,12 zł stanowiły wydatki 

inwestycyjne, służące zwiększeniu majątku placówki. Rok 2018 skończył się zyskiem 

wynoszącym 202 000 zł. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, aby nie mylić pojęć i zadań Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej z powinnościami szpitali powiatowych, czy jednostek 

specjalistycznych. Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Radoszycach oferuje pomoc 

lekarza rodzinnego, pediatry a usługi specjalistyczne jeżeli ośrodek nie wypracuje 

dodatkowych funduszy, można otrzymać w szpitalach. 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radoszycach za 2018 rok 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

uchwałę Nr VIII/45/2019 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radoszycach za 2018 rok.  

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Radoszyce absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 

rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Leszka Myszkowskiego, Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej o przedstawienie w imieniu Komisji wypracowanego wniosku z dnia  

4 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Radoszyce z tytułu wykonani budżetu Gminy Radoszyce za 2018 rok.  

Treść wniosku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż realizując 

postanowienia art. 18 a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

(tekst jednolity: Dz. U. z 2019 roku, poz. 506) w dniu 7 czerwca 2019 r. przesłał wniosek 

Komisji Rewizyjnej z dnia 4 czerwca 2019 roku skierowany do Rady Miejskiej  

w Radoszycach w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok celem zaopiniowania przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową w Kielcach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił treść uchwały Nr 86/2019 VII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 13 czerwca 2019 roku 

dotyczącą pozytywnego zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce za 2018 rok z tytułu wykonania 
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budżetu za 2018 rok oraz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

2018 rok. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Po otwarciu dyskusji wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 13 radnych 

przy 13 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

uchwałę Nr VIII/46/2019 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski złożył 

gratulacje Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce Panu Michałowi Pękali za sprawne  

i prawidłowe wykonanie budżetu w 2018 roku, życząc dalszych sukcesów w zakresie 

dysponowania środkami finansowymi Gminy. Gratulacje przekazał w imieniu swoim oraz 

wszystkich radnych Rady Miejskiej w Radoszycach.  

Pan Michał Pękala Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce podziękował 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej, wszystkim radnym, sołtysom, pracownikom 

merytorycznym wszystkich referatów Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach oraz 

pracownikom gminnych jednostek organizacyjnych za współpracę, podkreślając ich 

kompetencję, rzetelność i wyrozumiałość w zakresie wykonania budżetu Gminy 

Radoszyce w 2018 roku. Stwierdził, że uzyskane absolutorium stanowi dla niego 

motywację do dalszej wieloaspektowej pracy dla dobra społeczności gminnej. 

Radny Józef Biały opuścił obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach, dlatego  

w dalszej części obrad wzięło udział 12 radnych na ogólną liczbę 14. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach Pan Marian Jankowski zarządził  

15 – minutową przerwę w obradach, po zakończeniu której wznowił obrady stwierdzając, 

że w posiedzeniu w dalszym ciągu bierze udział 12 radnych na ogólną liczbę 14, co 

zgodnie z ustawą czyni VIII sesję Rady Miejskiej w Radoszycach zdolną do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Dalszą część obrad prowadził Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Pan Andrzej Przyjemski. 
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Ad. pkt. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Koneckiego na przebudowę drogi powiatowej na terenie 

Gminy Radoszyce. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Jolantę Fidos 

Skarbnika Miasta i Gminy Radoszyce jako osobę upoważnioną przez Burmistrza Miasta  

i Gminy celem omówienia projektu uchwały. 

Pani Jolanta Fidos poinformowała, że zgodnie z projektem uchwały udziela się Powiatowi 

Koneckiemu pomocy finansowej do wysokości 300 000,00 zł z przeznaczeniem na 

przebudowę dróg powiatowych na terenie Gminy Radoszyce w 2019 roku. Pomoc 

finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu Gminy 

Radoszyce na rok 2019. Szczegółowe warunki udzielenia, przeznaczenia i rozliczenia 

pomocy finansowej określone zostaną w umowie zawartek pomiędzy Gminą Radoszyce  

a Powiatem Koneckim. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce poinformował, że w poprzednich latach o tej porze 

roku były już wyznaczone odcinki dróg, natomiast obecnie nie ma nawet podpisanej 

umowy z Powiatem. Kwota 300 000 zł zabezpieczona jest w budżecie gminy 

zaplanowanym na 2019 rok. Gmina Radoszyce w tej chwili czeka na odpowiedź ze strony 

Starostwa. Przy współfinansowaniu dróg z Krajowym Funduszem Drogowym istnieje 

możliwość 60% dofinansowania, a pozostałe 40% należy do Powiatu i Gminy. 

Wobec braku innych  uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Koneckiego na przebudowę drogi powiatowej na terenie Gminy Radoszyce. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 12 radnych 

przy 12 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

uchwałę Nr VIII/47/2019 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Koneckiego na 

przebudowę drogi powiatowej na terenie Gminy Radoszyce. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach na 2019 rok. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Pana Roberta Nowaka 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach, jako 

osobę upoważnioną przez Burmistrza Miasta i Gminy, celem omówienia projektu uchwały. 

Pan Robert Nowak przedstawił projekt uchwały, zgodnie z którym przyjmuje się plan 

pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach na 2019 rok  

w brzmieniu stanowiącym załącznik do uchwały. Wykonanie uchwały powierza się 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej, Przewodniczącemu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

oraz Burmistrzowi Miasta i Gminy Radoszyce. Posiedzenia Komisji będą zwoływane  

w przypadku wniesienia skargi, wniosku lub petycji na działalność Burmistrza Miasta  

i Gminy, gminnych jednostek organizacyjnych oraz petycji kierowanych do Rady. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach na 2019 rok. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 12 radnych 

przy 12 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

uchwałę Nr VIII/48/2019 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach na 2019 rok. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Radoszyce na lata 2019 – 2022. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w zwołaniu wystąpił błąd pisarski, a 

Gminny Program Opieki nad Zabytkami Gminy Radoszyce uchwalany jest na lata  

2019 – 2022. 

Następnie poprosił o zabranie głosu Panią Agnieszkę Pikułę, Kierownika Referatu Promocji 

i Spraw Społecznych, jako osobę upoważnioną przez Burmistrza Miasta i Gminy celem 

omówienia projektu uchwały. 
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Pani Agnieszka Pikuła poinformowała, że zgodnie z projektem uchwały uchwala się 

Gminny Program Opieki nad Zabytkami Gminy Radoszyce na lata 2019 – 2022  

w brzmieniu załącznika do uchwały. Celem gminnego programu opieki nad zabytkami jest 

zahamowanie degradacji substancji zabytkowej i zachowanie wartościowych zasobów 

dziedzictwa kulturowego oraz kształtowanie atrakcyjnego wizerunku Gminy Radoszyce. 

Gminny Program Opieki Nad Zabytkami Gminy Radoszyce na lata 2019-2022 uzyskał 

wymaganą prawem opinię Świętokrzyskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków  

w Kielcach i podlega przyjęciu przez Radę Miejską w Radoszycach. Uchwalenie programu 

wypełnia wymóg ustawowy, jednocześnie pozwala zebrać w jednym dokumencie 

informacje dotyczące aktualnego stanu ochrony zabytków jak i zamierzeń Gminy w tym 

zakresie w najbliższych latach. Umożliwi to też monitorowanie podejmowanych działań  

i ocenę postępów w zakresie szeroko pojętej opieki nad zabytkami. Określenie  

w programie działań zmierzających do zachowania i poprawy stanu dziedzictwa 

kulturowego Gminy Radoszyce przyczyni się do podniesienia świadomości tożsamości 

kulturowej, jakości życia i atrakcyjności turystycznej gminy oraz jego promocji  

w regionie. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy Radoszyce na lata 2019 – 2022. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 12 radnych 

przy 12 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

uchwałę Nr VIII/49/2019 

w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Radoszyce na lata 2019 – 2022. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Komunalnego 

Zakładu Gospodarczego w Radoszycach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych za rok 2018 do budżetu Gminy Radoszyce. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Pana Roberta Pruskiego 

pracownika Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach jako osobę 
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upoważnioną przez Kieronika Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach 

celem omówienia projektu uchwały.  

Pan Robert Pruski przedstawił projekt uchwały, zgodnie z którym zwalnia się Komunalny 

Zakład Gospodarczy w Radoszycach z wpłaty do budżetu Gminy nadwyżki środków 

obrotowych, ustalonych na koniec okresu sprawozdawczego za 2018 rok. Pozostawioną 

nadwyżkę środków obrotowych Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach 

przeznaczy na realizację zadań statutowych. Nadwyżka wynosi 26 160,11 zł. 

Treść projektu uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały. 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zwolnienia Komunalnego Zakładu Gospodarczego 

w Radoszycach z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 do 

budżetu Gminy Radoszyce. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 12 radnych 

przy 12 głosach za – jednogłośnie – podjęła 

uchwałę Nr VIII/50/2019 

w sprawie zwolnienia Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Radoszycach  

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 do budżetu 

Gminy Radoszyce.  

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

centralnego Biura Antykorupcyjnego na czynności Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Pana Roberta Nowaka 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Radoszycach, jako 

osobę upoważnioną przez Burmistrza Miasta i Gminy, celem omówienia projektu uchwały. 

Pan Robert Nowak poinformował, że zgodnie z projektem uchwały uznaje się za 

bezzsadną skargę Centralnego Biura Antykorupcyjnego z dnia 4 marca 2019 roku na 

czynności Burmistrza Miasta i Gminy Radoszyce. Wykonanie uchwały powierza się 

Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Radoszycach, zobowiązując go do zawiadomienia 

skarżącego o sposobie załatwienia skargi. Następnie Pan Robert Nowak przedstawił treść 
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uzasadnienia do uchwały, które wraz z omawianym projektem uchwały stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad przedstawionym projektem 

uchwały.  

Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce podziękował swojemu Zastępcy za to, że mimo 

umowy o pracę na pół etatu, to poświęca dla Gminy Radoszyce o wiele więcej czasu. 

Spółdzielnia Socjalna, w której działanie Zastępca Grzegorz Pakuła jest zaangażowany, 

funkcjonuje w formie wolontariatu. Burmistrz dodał, że również uważa skargę za 

bezzasadną. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 12 radnych 

przy 11 głosach za, 1 głosie wstrzymującym  – większością głosów – podjęła 

uchwałę Nr VIII/51/2019 

w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza  

Miasta i Gminy Radoszyce.  

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny Mariusz Żabiński opuścił obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach, dlatego 

w dalszej części obrad wzięło udział 11 radnych na ogólną liczbę 14. 

Ad. pkt. 16 Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Radoszyce  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2018 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Agnieszkę Pikułę, 

Kierownika Referatu Promocji i Spraw Społecznych, jako osobę upoważnioną przez 

Burmistrza Miasta i Gminy, celem przedstawienia sprawozdania.  

Pani Agnieszka Pikuła podkreśliła, że wnioski i spostrzeżenia z realizacji programu za 

2018 rok z pewnością posłużą podczas konstruowania zapisów programów współpracy  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku 

publicznego w kolejnych latach tak, aby jeszcze efektywniej kształtować społeczeństwo 

obywatelskie, inspirować do podejmowania działań na rzecz Mieszkańców Gminy  

i zacieśniać współpracę pomiędzy Gminą Radoszyce a innymi podmiotami, przyczyniając 

się tym samym do pozytywnych relacji pomiędzy obiema stronami. 
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Treść sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach zwrócił się do zebranych  

z zapytaniem, czy mają uwagi lub zapytania do wszelkich przedstawionych w ramach 

sprawozdania informacji. 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie 

do aprobującej wiadomości sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy 

Radoszyce z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2018 rok”. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 11 radnych 

przy 11 głosach za – jednogłośnie – przyjęła do aprobującej wiadomości 

przedstawione w ramach sprawozdania informacje Burmistrza Miasta i Gminy 

Radoszyce z realizacji „Programu współpracy Gminy Radoszyce z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za 2018 rok”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt. 17 Informacja w zakresie „Oceny zasobów pomocy społecznej” dla 

Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Agnieszkę Szustak 

pracownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radoszycach, jako osobę 

upoważnioną przez Panią Jolantę Moszczyńską, Kierownika Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Radoszycach, celem przedstawienia informacji na temat  

„Oceny zasobów pomocy społecznej”. 

Pani Agnieszka Szustak poinformowała, że Pani Jolanta Moszczyńska Kierownik Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radoszycach, dokonując analizy danych 

zawartych w udostępnionej „Ocenie zasobów pomocy społecznej dla Gminy Radoszyce za 

2018 rok” podkreśliła, że ocena danych wraz z rekomendacjami stanowić będzie 

podstawę do planowania budżetu Gminy Radoszyce w zakresie realizowanej pomocy 

społecznej na rok następny. Wskazała, że obowiązek ten wynika z treści art. 16a ustawy 

z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej (t.j. Dz. U. z 2018 r., poz. 1508 ze zm.). 

Dane zawarte w „Ocenie zasobów pomocy społecznej” zasilone zostały danymi Głównego 

Urzędu Statystycznego, pochodzą ze zbiorów centralnych z systemu „Pomost”  

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radoszycach oraz zostały pozyskane  

z poszczególnych referatów merytorycznych Urzędu Miasta i Gminy w Radoszycach. 
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Treść sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach zwrócił się do zebranych  

z zapytaniem, czy mają uwagi lub zapytania do wszelkich przedstawionych w ramach 

sprawozdania informacji. 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie 

do aprobującej wiadomości informacje w zakresie „Oceny zasobów pomocy społecznej” 

dla Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 11 radnych 

przy 11 głosach za – jednogłośnie – przyjęła do aprobującej wiadomości 

przedstawione w ramach sprawozdania informacje w zakresie „Oceny zasobów 

pomocy społecznej” dla Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 18 Informacja o stanie bezrobocia na terenie Gminy Radoszyce za  

2018 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Panią Beatę Spiżewską, 

pracownika Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich, jako osobę upoważnioną przez 

Dyrektora Powiatowergo Urzędu Pracy w Końskich, celem przedstawienia informacji  

o stanie bezrobocia na terenie Gminy Radoszyce za 2018 rok.  

 Pani Beata Spiżewska zaprezentowała sprawozdanie, porównując m.in. dane 

statystyczne do innych gmin położonych w obrębie powiatu koneckiego, w zakresie 

aktualnego stanu bezrobocia i zatrudnienia na dzień 31 grudnia 2018 roku. Wskazała, że 

na terenie Gminy Radoszyce, według stanu na dzień 31 grudnia 2018 roku, liczba osób 

bezrobotnych wynosiła 390. Podkreśliła, że na przestrzeni 2018 roku w Gminie Radoszyce 

nastąpił wzrost ilości osób bezrobotnych o 7 osób. 

Treść sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach zwrócił się do zebranych  

z zapytaniem, czy mają uwagi lub zapytania do wszelkich przedstawionych w ramach 

sprawozdania informacji. 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie 

do aprobującej wiadomości przedstawione w ramach sprawozdania informacje o stanie 

bezrobocia na terenie Gminy Radoszyce za 2018 rok. 
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Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 11 radnych 

przy 11 głosach za – jednogłośnie – przyjęła do aprobującej wiadomości 

przedstawione w ramach sprawozdania informacje o stanie bezrobocia na 

terenie Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 19 Informacja o stanie ładu, bezpieczeństwa i porządku publicznego na 

terenie Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu Pana Jarosława Smołucha, 

Komendanta Komisariatu Policji w Radoszycach,celem przedstawienia informacji o stanie 

ładu, bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Pan Jarosław Smołuch przedstawił doręczone uprzednio na piśmie sprawozdanie, 

dotyczące stanu ładu, bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 

Radoszyce za 2018 rok. Poinformował m. in., że obsada etatowa Komisariatu Policji  

w Radoszycach wynosi 23 funkcjonariuszy. W okresie roku 2018 Komisariat Policji  

w Radoszycach wszczął łącznie 312 postępowań przygotowawczych o przestępstwa 

popełnione na podległym ternie działania, tj. o 30 więcej niż w roku 2017. W wyniku 

przeprowadzonych postępowań przygotowawczych stwierdzono 260 czynów, osiągając 

ogólną wykrywalność 71%. W 2018 roku Komisariat Policji odnotował na terenie Gminy 

Radoszyce 116 zdarzeń mających charakter przestępstwa. Komendant poinformował, że 

w internecie istanieje Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa, w której każdy 

Mieszkaniec może anonimowo zaznaczyć na mapie miejsce zagrożone, które będzie 

weryfikowane przez Policję. W Gminie Radoszyce w 2018 roku wystąpiło ok. 160 takich 

zgłoszeń. 

Treść przedstawionego sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach zwrócił się do zebranych 

z zapytaniem, czy mają uwagi lub zapytania do wszelkich przedstawionych w ramach 

sprawozdania informacji. 

Pan Burmistrz Michał Pękala zgłosił potrzebę ustawienia znaku ograniczenia prędkości  

w Radoszycach oraz większej kontroli ze strony Policji. Poruszył problem związany  

z samochodami ciężarowymi, które nie zwracają uwagi na znaki dotyczące ograniczenia 

ciężaru. Poprosił również o częstsze kontrole w parku w Radoszycach, celem 

wyeliminowania negatywnych zachowań. 
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Pan Jarosław Smołuch odniósł się do słów Burmistrza informując, że problem dotyczący 

samochodów ciężarowych jest bardzo dobrze znany i Komisariat Policji stopniowo stara 

się zwalczać ten problem. Poinformował również, że w parku występują liczne kontrole ze 

strony Policji i często odpowiednie osoby zostają ukarane mandatem karnym za złe 

zachowania. 

Radna Janina Król poinfomowała, że mieszkańcy skarżą się na zbyt krótki czas trwania 

zielonego światła na drodze Plenna-Radoszyce, ponieważ nie zdążają przejechać 

rowerem. 

Pan Jarosław Smołuch odpowiedział, że oddeleguje w to miejsce dzielnicowego, aby 

zgłosił ten problem pracownikom firmy zajmującej się budową drogi. 

Wobec braku innych wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie 

do aprobującej wiadomości informacje o stanie ładu, bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Gminy Radoszyce za 2018 rok. 

Rada Miejska w Radoszycach w głosowaniu jawnym w obecności 11 radnych 

przy 11 głosach za – jednogłośnie – przyjęła do aprobującej wiadomości 

przedstawione w ramach sprawozdania informacje o stanie ładu, 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Radoszyce za  

2018 rok. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt 20 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Andrzej Przyjemski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach przypomniał, 

że w myśl § 85 ust. 1 – 5 Statutu Miasta i Gminy Radoszyce stanowiącym załącznik do 

uchwały Nr IV/18/2018 Rady Miejskiej w Radoszycach z dnia 28 grudnia 2018 roku  

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Radoszyce interpelacje i zapytania radnych 

mogą być składane zarówno ustnie, jak też na piśmie. 

Następnie zapytał, kto z Państwa radnych chciałby zgłosić zapytania lub interpelacje. 

Radna Wiesława Król zgłosiła interpelacje na piśmie i poprosiła o pisemną odpowiedź. 

Pisemne interpelacje zgłoszone zostały również przez Panią Janinę Król, Panią Annę 

Ściegienną oraz Pana Andrzeja Przyjemskiego, na które odpowiedź zostanie udzielona  

w formie pisemnej. 

Ad. pkt 21. Zapytania i wnioski sołtysów. 



Strona 23 z 24 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kto z sołtysów chciałby zgłosić zapytania 

bądź wnioski. 

Pani Zofia Kuterska, sołtys sołectwa Lewoszów poprosiła o wznowienie przejazdu busów 

przez miejscowość Lewoszów, ponieważ są ludzie starsi, którzy nie mają się jak dostać 

do większych sklepów. 

Pan Leon Kitliński, sołtys sołectwa Radoszyce zgłosił problem dotyczący przejazdu 

samochodów osobowych i ciężarowych przez studzienki na ulicach. Ludzie narzekają, że 

w nocy nie da się spać ze względu na hałas. Sołtys zgłosił potrzebę zabezpieczenia 

studzienek. 

Pani Danuta Siwczyk,sołtys sołectwa Grębosze poprosiła o pomoc przy zabezpieczeniu 

budynku remizy w miejscowości Grębosze, ponieważ obok jest plac zabaw, do którego 

często przychodzą dzieci, a z remizy zaczynają wypadać szyby. 

Pani Helena Kuleta, sołtys sołectwa Mościska Duże zaapelowała o skoszenie wysokich 

traw przy ulicy Piaskowej w Radoszycach. Poprosiła również o wstawienie znaków 

„Mościska Duże” i „Mościska Małe”, ponieważ teraz jest tylko znak z ogólnym napisem 

„Mościska”. 

Pan Krzysztof Jarząb, sołtys sołectwa Nadworów zgłosił problem z przystankiem w 

miejscowości Nadworów, w którym dach jest nieszczelny i przecieka. 

Na zgłoszone zapytania Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce udzielił odpowiedzi  

w punkcie 22. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach zarządził 10 – minutową przerwę  

w obradach, po zakończeniu której wznowił obrady stwierdzając : Dalszą część obrad 

będzie prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marian Jankowski. 

Ad. pkt 22 Udzielenie odpowiedzi na interpelacje oraz zapytania radnych  

i sołtysów. 

Burmistrz Miasta i Gminy Radoszyce odniósł się do interpelacji związanej z busami  

w miejscowości Lewoszów i poinformował, że przeprowadzi odpowiednie rozmowy w celu 

zapewnienia transportu. 

Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o problem z samochodami ciężarowymi teraz 

podczas prac drogowych, firma STRABAG na początku zaproponowała, aby całkowicie 

wyłączyć z ruchu samochody ciężarowe, aby poruszały się one tylko przez drogi 

powiatowe. Gmina Radoszyce wydała do tego negatywną opinię, ponieważ wtedy 

uległyby zniszczeniu inne drogi powiatowe na terenie Gminy Radoszyce a w zamian 

zaproponowała poruszanie się samochodów ciężarowych drogami wojwódzkimi przez 

miejscowość Kostomłoty. Drogi krajowe nie wyraziły zgody na taką prpozycję ze względu 
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na intensywność samochdów ciężarowych, przez co powstawałyby kilkugodzinne korki. 

Burmistrz poinformował, że na końcu remontu drogi nr 728 będzie przebudowywana ulica 

Konecka wraz z remontem studzienek występujących na tej ulicy. 

Burmistrz, odnosząc się do interpelacji związanej z remizą w Gręboszach, poinformował, 

że do zabezpieczenia remizy potrzebni są pracownicy interwencyjni, a w tej chwili Urząd 

Pracy w Końskich nie ma środków przeznaczonych na prace interwencyjne ani roboty 

publiczne. Pod koniec lipca br. prawdopodobnie Urząd Pracy w Końskich ma dostać 

pieniądze i wtedy będzie można zacząc remonty świetlic, zabezpieczać przystanki jak 

również podjąć prace porządkowe i brukarskie. Odnośnie wykaszania poboczy przy 

drogach powiatowych Burmistrz poinformował, że pisma w tej sprawie są cyklicznie 

wysyłane do Zarządu Dróg Powiatowych oraz działania zostaną podjęte wspólnie. Gmina 

Radoszyce będzie nadal współpracować z Zarządem Powiatu. W 2018 roku Gmina 

wspólnie z Zarządem Dróg Powiatowych wykonała 18 km drogi i Burmistrz ma nadzieję, 

że w tym roku zakończą się wszystkie problemy z drogami powiatowymi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Państwa radnych, czy mają uwagi do udzielonych 

przez Burmistrza odpowiedzi. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej w Radoszycach  

Pan Marian Jankowski swierdził, że Rada Miejska w Radoszycach udzielone 

odpowiedzi na interpelacje oraz zapytania Sołtysów przyjęła jednogłośnie do 

aprobującej wiadomości. 

 

Ad. pkt 23 Komunikaty, wolne wnioski i informacje. 

Pan Marian Jankowski przekazał informację od Pana Tadeusza Basiaka, Przewodniczącego 

Stowarzyszenia Sołtysów, aby sołtysi zostali po zakończeniu sesji na sali, w celu 

przekazania istotnych informacji. 

Ad. pkt 24 Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Pan Marian Jankowski Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął obrady VIII sesji Rady Miejskiej w Radoszycach w kadencji 2018 – 2023, 

dziękując wszystkim za udział w przeprowadzonym posiedzeniu. 

 

Protokołowała: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Przewodniczący Rady Miejskiej 

/-/ Jolanta Janus /-/ Andrzej Przyjemski /-/ Marian Jankowski 

 


